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Nord-Østerdal Skyttersamlag 
STYRET Navn Lag På valg Innvalgt 

Leder Torgeir 

Svergja 

Kvikne 2019 2017 

Styremedlem Roald Trøeng Vingelen 2019 2013 

Nestleder Hans Iver 

Kojedal 

Røros 2020 2011 

Kasserer Jon Egil 

Bakken 

Dalsbygda 2020 2014 

Sekretær 

IT/hj.side 

Kristin 

Brendnes 

Øvre Rendal 2020 2018 

     

Leder 

Ungd.utv 

Turid 

Henningsmo 

Dalsbygda 2019 2018 

1. Vara Torbjørn 

Halvorsen 

Øvre Rendal 2019 2017 

2.Vara Arne Magne 

Stenvold 

Brekken/ 

Aursund 

2020 1995 

 

Ungd.Utvalg Navn  Lag På valg Innvalgt 

Leder Turid 

Henningsmo 

Dalsbygda 2019 2018 

Medlem  Ulf Tuveng Dalsbygda 2019 2015 



Medlem Hanne Kristin 

Strypet 

Alvdal 2020 2016 

Vara Hans Morten 

Haugen 

Røros 2020 2008 

Vara Torgeir 

Graneng 

Tynset 2019 2017 

 

Innstillingsko

mite 

æresmedl. 

Navn Lag På valg Innvalgt (ny) 

Leder Hans Sollid Alvdal 2019 2005 

Medlem Morten 

Terje Steen 

Tynset 2020 2016 

Vara Per 

Oldertrøen 

Tynset 2020  

 

UK Navn Lag På valg Innvalgt 

Leder Frank Engene Øvre Rendal 2019 2017 

Medlem Per Gunnar 

Bakken 

Dalsbygda 2020 2013 

Medlem Rep. 

ungd.utvalg 

   

Vara  Stein 

Graneng 

Fåset 2019 2013 

 

Revisorer Navn Lag På valg Innvalgt 

Leder Geir Nymoen Tolgen 2020 2002 

Medlem Per Gunnar 

Bakken 

Dalsbygda 2019 2005 



Vara Per 

Oldertrøen 

Tynset 2020 2008 

 

Valgkomite Navn Lag På valg Innvalgt 

Leder Odd Arne 

Pedersen 

Fåset 2019 2015 

Medlem  Roger Nilsen Tynset 2020 2016 

Medlem Harald Grue Tynset 2021 2017 

Vara Tormod 

Oldertrøen 

Tynset 2022 2018 

 

Feltutvalg Navn Lag På valg Innvalgt 

Leder Hans Iver 

Kojedal 

Røros  2017 

 Idar Moseng Nora  2017 

 Tore 

Lunsæter 

Lonås  2017 

 

Samlagets Virksomhet.  

Vi har hatt 4 møter i år. Med et samlag og styre som har representanter i alle 

“hjørner”, har vi sett det hensiktsmessig å avklare saker via elektroniske 

hjelpemidler. Dette har fungert greit. 

Representasjon: 

Kurs: Ny i Dfs. Gardermoen, Ungdomsleder og sekretær 

Møte Gardermoen, Skytebanekontakt v/ Morten T. Steen 

Møte i Fylkesstyret Åmot, Leder 

Skyttertinget , Evje, Leder 

Møte Landsdelskretsen Elverum, Leder 

 

 

 



Hjemmeside/Facebook: 

Det er en krevende jobb å holde aktivitet i både hjemmesider og Facebook.  Flere har 

jobbet med dette, og vi vil spesielt takke Hans Sollid for den jobben han gjør med 

hjemmesidene. Det er utallig timer med dugnadsinnsats som blir lagt ned her. Vi 

oppfordret også skyttere om å bli med på “laget” når det gjelder Facebooksidene, 

men vi har fått lite respons på dette. Vi oppfordrer på nytt de som er aktive på denne 

kommunikasjonsfronten til å ta kontakt for å få brukerrett til sidene våre. Det er 

viktig at disse sidene er aktive. 

 Ungdomsutvalget: 

Viser til egen rapport skrevet av Leder Turid Henningsmo 

 

Sponsoravtaler: 

I år har vi hatt følgende sponsorer: 

Generalsponsor: Boligpartner BF-bygg 

Hovedsponsor: Nord Østerdal Kraftlag 

 

Vår generalsponsoravtale med Boligpartner er i sitt andre år. Avtalen med NØK er i 

sitt siste år. Synliggjøring av sponsor via blant annet media, er en jobb som alltid er 

der. Vi håper at våre sponsorer føler at vi har markedsført bedriftene på en positiv 

måte, og at de føler at investerte midler gir noe tilbake. Vi takker for støtten.  

Gode resultat. 

Også i år har vi hatt gode resultater for samlaget. Det er farlig å trekke fram 

enkeltprestasjoner, da faren for å overse noen er der.  Viser til nettsidene for 

resultater. Årets Landskytterstevne i Evje ble en skikkelig opptur. Vi hadde særdeles 

mange med i finaler, både blant de yngre og eldre. Det er små marginer som skiller, 

og det er tilfeldigheter som gjorde at vi ikke fikk noen helt på topp.  

Håper at slike resultater sporer til økt satsning blant disse, og at de er til inspirasjon 

for andre. 

 

Samlagets økonomi: 

Viser til regnskap for detaljer. Årets regnskap er avsluttet 31.oktober 2019. Med våre 

samarbeidsavtaler, så har samlaget god økonomi. Vi prøvde ut noen nye retninger 

når det gjelder satsning, både blant yngre og eldre, som vi ikke kom helt i mål med, 

men forhåpentligvis er dette saker som modnes, og vil føre til økt satsning blant våre 

skyttere. Oppsparte midler vil bli brukt til framtidig satsning. 

 

 



 

Sluttord fra leder: 

Etter 2 år som leder har jeg kommet nærmere inn på organisasjonen DFS.  Det er et 

unikt samhold i alle ledd, fra skytterlag og opp til øverste myndighet. Alle anses som 

likeverdige, og spesielt dette med at vår idrett utøves av alle alderstrinn, og at det er 

målbare resultater på tvers av alder. Dette gjør vår sport unik. 

Siste års aktivitet har vist at vi er synlige utad med mange gode skyttere. Vi ser fram 

til Landsskytterstevnet på Elverum i 2020, der vi håper å stille mannsterke, og vi 

håper at noen av våre topper, både i ungdomsklassene og voksne/veteraner gjør 

“storeslem”. Oppfordrer skytterlagene til å få gamle skyttere som ikke har deltatt 

aktivt de siste årene om å ta fram geværet. På LS er det klasser for nesten alle. Vi 

satser på stor deltagelse fra vårt samlag. 

Når det gjelder saker på nasjonalt plan, så er det et arbeid som pågår når det gjelder 

strukturen i vår organisasjon. Dette arbeidet vil bli offentligjort i 2020. 

Skyttertinget avgjorde også en del saker som kanskje vil skape noe diskusjon. Syns 

det virker som om Tinget har blitt litt mindre konservativ, og er villig til å se 

forandringer. At ikke alle representanter er enige i alle saker må man regne med. 

Leder var ikke helt enig i alle vedtatte saker, men det er demokratiet som gjelder! 

Viser til Det frivillige skyttervesens nettsider for referat. 

                                                          

Takk til lag og tillitsvalgte for samarbeidet i året 2019. Og lykke til med neste skyteår. 

Torgeir Svergja/s                                  Kristin Brendnes/s                    Hans Iver Kojedal/s 

Turid Henningsmo/s                            Jon Egil Bakken/s                        Roald Trøeng/s 

 

                                                      


